



Vice President

Andrea Lang

Heuberg 6, 87745 Eppishausen

E-Mail: vicepresident@eaasdc.eu

Dear Readers,

Since we currently do not have a **MaL Support4Members**, I will remain your contact for all questions about Friendshipbooks and Friendshipbadges, even in my new role as Vice President.

Checking the Friendshipbook and awarding the Friendshipbadge at the Spring Jamboree

Fortunately, we will have a Spring Jamboree thi year where I would like to offer you the usual Friendshipbook service: Submit your Friendshipbook at the EAASDC Information Desk and I will try to check the books with 26 and 52 signatures right there. If your Friendshipbook contains 104 signatures or more (or in case that too many books are handed in) I won't be able to guarantee the immediate check. So, here is my advice: If you come to Kuchen and want to make sure to get your badge, please send me a copy of your Friendshipbook until February 26th 2023 (by letter or email). So, I can check the signatures beforehand and you will receive your

Liebe Leserinnen und Leser,

Da wir aktuell keinen **MaL Support4Members** haben, bleibe ich auch in meiner neuen Funktion als Vice President euer Ansprechpartner für alle Fragen rund um Friendshipbooks und Friendshipbadges.

Kontrolle des Friendshipbooks und Vergabe des Friendshipbadges beim Spring Jamboree

Da wir ja glücklicherweise wieder ein Spring Jamboree haben, werde ich Euch auch dort den inzwischen gewohnten Friendshipbook-Service anbieten: Ihr könnt Euer Friendshipbook dort am Infotisch der EAASDC abgeben. Ich werde versuchen, die Bücher mit 26 und 52 Unterschriften gleich vor Ort zu kontrollieren. Wenn Dein Friendshipbook bereits 104 oder mehr Unterschriften beinhaltet (oder wenn sehr viele Books abgegeben werden) kann ich die Kontrolle vor Ort leider nicht garantieren. Daher mein Tipp: Wer nach Kuchen kommt und sichergehen will, das Badge zu bekommen, kann mir bis zum 26. Februar 2023 das Friendshipbook per Mail als Scan oder als Fotokopie per Brief zukommen lassen. So kann ich

well-deserved Friendshipbadge at Kuchen for sure when submitting your original book.

die Unterschriften bereits vorab kontrollieren und ihr bekommt Euer verdientes Friendshipbadge bei Vorlage Eures Original-Buches sicher beim Spring Jamboree.

Friendshipbadges

Black/Gold – Schwarz/Gold (for 104 clubs visited / für 104 besuchte Clubs)

Brigitte Bovensiepen Yukon Tramps & Drivers, Dinslaken

Black/Silver – Schwarz/Silber (for 52 clubs visited / für 52 besuchte Clubs)

Bernhard Jütte Crossing Swords, Solingen
Rainer Korb Lucky Dukes, Jülich
Riekje Korb Lucky Dukes, Jülich
Tobias Meyer Tölzer Twirler, Bad Tölz
Brigitte Bovensiepen Yukon Tramps & Drivers, Dinslaken

White/Gold – Weiß/Gold (for 26 clubs visited / für 26 besuchte Clubs)

Christina Appel Assindian Star Dancers, Essen
Gisela Reitzug Beech Birds, Horrem
Paul Reitzug Beech Birds, Horrem
Stephanie Kotzem Crossing Creeks, Leverkusen
Bernhard Jütte Crossing Swords, Solingen
Gabriele Petrick Dancing Eagles Cologne, Köln
Martin Schweika Dancing Knights, Baukau
Yvonne Hergarten Sea Promenaders, Echtz
Maria Marlier Sea Promenaders, Echtz
Frank Burghardt Square Breakers, Recklinghausen
Antje Könecke Square Breakers, Recklinghausen
Brigitte Bovensiepen Yukon Tramps & Drivers, Dinslaken
Ines Erdmann Yukon Tramps & Drivers, Dinslaken

